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Dienstverlening Vlaamse Gemeenschap in Brussel  -  Gebruik logo’s

Op 14 oktober 2022 herbevestigde de Vlaamse Regering de afspraken over de huisstijl 
en het merkbeleid Vlaanderen via een mededeling en een update van de omzendbrief. 
Omzendbrief VR2022/30 bevestigde de reeds bestaande situatie dat voor alle 
Nederlandstalige dienstverlening in Brussel van de Vlaamse Gemeenschap een N-logo als 
hoofdlogo wordt gebruikt, in combinatie met het logo Verbeelding Werkt. Dat zorgt er 
volgens de omzendbrief voor dat het “Nederlandstalig netwerk zichtbaar wordt” in 
Brussel. Verder haalt de omzendbrief terecht aan dat het N-logo ook geldt als 
kwaliteitslabel. 

Hoewel dat een herbevestiging van reeds bestaande heldere en duidelijke afspraken 
uitmaakt, traden er in het verleden toch problemen op bij het gebruik van de juiste 
logo’s. In 2018 werd bijvoorbeeld negatief gereageerd op een omzendbrief die naast het 
gebruik van het N-logo ook het logo Verbeelding Werkt promootte. 

Het gebruik van beide logo’s - enerzijds het N-logo en anderzijds het logo Verbeelding 
Werkt - is heel belangrijk. De zichtbaarheid van Vlaanderen in Brussel is essentieel. Beide 
logo’s tonen aan dat Vlaanderen volop investeert in welzijns-, onderwijs- of 
cultuurinstellingen in Brussel. Zo draagt Vlaanderen elke dag bij aan kwalitatieve 
dienstverlening in een bruisend Brussel.

1. In de begrotingsuitvoering geeft de minister aan dat er 22 gemeenschapscentra van 
een Vlaams logo voorzien zijn. 

Kan de minister ook een overzicht geven van de andere Vlaams-Brusselse 
instellingen die het N-logo en/of het logo Verbeelding Werkt hebben geplaatst?

2. Graag had ik een overzicht ontvangen van de instellingen, organisaties en 
verenigingen die nog geen Vlaams logo hebben aangebracht op hun gebouwen, 
ondanks het feit dat ze daarvoor in aanmerking komen. Graag had ik ook de 
reden(en) vernomen, voor zover bekend, waarom die instellingen niet ingaan op het 
voorstel om een N-logo aan te brengen aan hun gebouwen.

3. Welke maatregelen neemt de minister om de verdere uitrol van dat logo te 
maximaliseren?
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1-2.Als bijlage gaat de gevraagde informatie onder de vorm van twee tabellen: de actuele 
stand van zaken van de instellingen die in aanmerking komen om het Vlaams logo 
“Verbeelding Werkt” aan te brengen en een overzicht van de instellingen die een N-
logo hebben aangebracht.  

3. Ook de komende tijd zullen wij het aanbrengen van het logo verder aanmoedigen en 
stimuleren. Ik ijver er zelf voor dat er een logo wordt aangebracht bij alle instellingen 
die een werkings- of investeringssubsidie ontvangen vanuit het eigen 
bevoegdheidsdomein. Ik heb aan de VGC gevraagd om ons op de hoogte te houden 
van (nieuwe) Vlaams-Brusselse instellingen die een N-logo aanvragen, zodat wij dan 
meteen ook een Vlaams logo Verbeelding Werkt kunnen laten plaatsen. De verdere 
implementatie is een continu gegeven.

BIJLAGEN

1. Overzicht plaatsing logo Verbeelding Werkt 
2. Overzicht plaatsing N-logo 

http://www.vlaamsparlement.be/link?id=17271
http://www.vlaamsparlement.be/link?id=17272

